
Výročná správa o činnosti RŠ pri ZŠ s MŠ Miroslava Bielika za rok 2023 

 

Rada školy je zriadená podľa § 24 zákona NR SR č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve 

a školskej samospráve. Rada školy je iniciatívnym a poradným samosprávnym orgánom, ktorý 

vyjadruje a presadzuje verejné záujmy a záujmy žiakov, rodičov, pedagogických zamestnancov 

a ostatných zamestnancov školy v oblasti výchovy a vzdelávania. Plní tiež funkciu verejnej 

kontroly práce vedúcich zamestnancov školy z pohľadu školskej problematiky. 

Keďže niekoľko rokov bola RŠ v nesprávnom zložení a reálne nefunkčná, dňa 13. 02. 2023 na 

plánovanom zasadnutí Obecné zastupiteľstvo v Župkove schválilo a zároveň delegovalo 

štyroch zástupcov zriaďovateľa do RŠ pri ZŠ s MŠ Miroslava Bielika, Župkov 18, ktorej 

zriaďovateľom je obec Župkov. 

Zároveň starosta obce Župkov, Mgr. Ľubomír Medlen poveril zastupujúcu riaditeľku Mgr. 

Ivanu Betkovú o zvolanie ustanovujúceho zasadnutia RŠ s prizvaním členov, ktorí boli 

delegovaní zriaďovateľom. Priebežne si zástupcov do RŠ volili rodičia žiakov ZŠ, MŠ, 

pedagogickí i nepedagogickí zamestnanci. Voľby do rady školy vo všetkých skupinách voličov 

sa uskutočnili v zmysle zákona NR SR č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej 

samospráve a vyhlášky č. 291/2004 Z. z., ktorou sa určujú podrobnosti o spôsobe ustanovenia 

orgánov školskej samosprávy, o ich zložení, o ich organizačnom a finančnom zabezpečení v 

znení vyhlášky č. 230/2009 Z. z. ( Záznamy sú dostupné k nahliadnutiu v sídle RŠ -  kancelária  

ekonomicko-hospodárskeho pracovníka ZŠ s MŠ M. Bielika ) 

Ustanovujúce zasadnutie RŠ sa uskutočnilo dňa 07. 03. 2023, viedla ho zastupujúca riaditeľka 

Mgr. Ivana Betková, ktorá vyzvala členov RŠ, aby si zvolili predsedu RŠ. 

Za rodičov boli zvolení kandidáti: 

Mgr. Monika Melišová 

Mgr. Mária Repiská 

p. Lenka Sitárová 

p. Erika Tabernausová 

 

Za pedagogických zamestnancov: 

Bc. Lucia Fusatá 

Mgr. Lenka Staňová 

 

Za nepedagogických zamestnancov: 



Ing. Hana Šimpachová 

 

Delegovaní zástupcovia zriaďovateľa: 

p. Jozef Belan 

Ing. Rudolf Repiský 

p. Rastislav Šipikal 

Mgr. Eva Valentová 

Členovia RŠ volili verejne, pán Šipikal navrhol p. Sitárovú. P. Sitárová navrhla p. 

Tabernausovú, ktorá túto funkciu odmietla. Členovia RŠ  verejným hlasovaním zvolili do 

funkcie predsedu RŠ p. Sitárovú. 

Novozvolená predsedníčka RŠ sa dohodla s členmi RŠ ma predbežnom termíne nasledujúceho 

zasadnutia RŠ. 

Rada školy v roku 2022/ 2023 zasadala 3- krát. Členov na zasadnutie zvolávala predsedníčka 

rady školy pozvánkou. Dôvodom neprítomnosti členov boli neodkladné pracovné, či rodinné 

záležitosti. Neúčasť bola členmi rady školy vopred ospravedlnená.  

1. zasadnutie RŠ sa uskutočnilo dňa 13. 04. 2023 za účelom 

následného programu. 

Program: 

1. Voľba podpredsedu RŠ. 

2. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice RŠ. 

3. Štatút – návrhy, schválenie. 

4. Určenie termínu a priebehu výberového konania na pozíciu riaditeľa ZŠ s MŠ 

Miroslava Bielika v Župkove. 

5. Návrhy, diskusia. 

6. Záver. 

 

P. Sitárová – predsedníčka RŠ vyzvala prítomných, aby navrhli kandidátov za podpredsedu RŠ, 

ona sama navrhla Mgr. Lenku Staňovú za podpredsedníčku RŠ. Všetci prítomní s návrhom 

súhlasili. Mgr. L. Staňová svoju funkciu prijala. 

Uznesenie č. 1/2023  

Rada školy pri ZŠ s MŠ Miroslava Bielika v Župkove schvaľuje za podpredsedníčku Mgr. 

Lenku Staňovú. 

P. Sitárová navrhla za zapisovateľku Ing. H. Šimpachovú a overovateľov zápisnice: Mgr. 

Lenku Staňovú a p. Rastislava Šipikala. 



Uznesenie č. 2/2023  

Rada školy pri ZŠ s MŠ Miroslava Bielika v Župkove schvaľuje za zapisovateľa Ing. Hanu 

Šimpachovú a za overovateľov zápisnice Mgr. Lenku Staňovú a p. Rastislava Šipikala. 

Predsedníčka RŠ oboznámila členov so Štatútom RŠ, jej kompetenciami, právami a 

povinnosťami členov rady školy. 

Uznesenie č. 3/2023  

Rada školy pri ZŠ s MŠ Miroslava Bielika v Župkove schvaľuje Štatút RŠ v znení, ako bol 

predložený. 

P. Sitárová oboznámila prítomných členov o priebehu otvárania obálok za účelom výberového 

konania na pozíciu riaditeľa ZŠ s MŠ Miroslava Bielika v Župkove. Následne predložila na 

nahliadnutie Koncepčný rozvoj školy ZŠ s MŠ Miroslava Bielika na roky 2023 – 2028 

uchádzača.   

P. Sitárová navrhla termín volieb na pozíciu riaditeľa školy na 27. 04.2 023 o 17.00 hod. 

a oznámila, že voľby organizuje zriaďovateľ v priestoroch školy.  

P. Sitárová oznámila prítomným, že pozvánky na výberové konanie budú zaslané všetkým 

členom RŠ, p. Mgr. Vallovi ako aj Školskému inšpekčnému centru v Banskej Bystrici 

a Regionálnemu úradu školskej správy v Banskej Bystrici.  

Uznesenie č. 4/2023  

Rada školy pri ZŠ s MŠ Miroslava Bielika v Župkove schvaľuje termín konania volieb na 

27.04.2023 o 17.00 hodine. 

 

2. zasadnutie RŠ sa uskutočnilo dňa 27. 04. 2023: 

- za účelom výberového konania na obsadenie miesta riaditeľa. 

Dátum a spôsob vyhlásenia výberového konania: 21. 02. 2023. Úradná tabuľa obce Župkov, 

oficiálna webstránka obce Župkov, internetová stránka RÚŠS Banská Bystrica. 

Dátum a miesto konania: 27. 04. 2023, ZŠ s MŠ Miroslava Bielika, Župkov 18 

Výberové konanie bolo vyhlásené na obsadenie miesta riaditeľa: 

ZŠ s MŠ Miroslava Bielika, Župkov 18, 966 71 Župkov 

Členovia výberovej komisie:  

Za RŠ:  

 - predseda RŠ 



p. Lenka Sitárová 

 - členovia RŠ 

p. Jozef Belan 

Bc. Lucia Fusatá 

Ing. Monika Melišová 

Mgr. Mária Repiská 

Ing. Rudolf Repiský 

Mgr. Lenka Staňová 

Ing. Hana Šimpachová  

p. Rastislav Šipikal 

p. Erika Tabernausová 

Mgr. Eva Valentová 

 

 

- za ŠŠI 

Mgr. Jana Bieliková 

 

- za RÚŠS  

Ing. Katarína Orságová, PhD- ospravedlnená 

 

Výberového konania sa zúčastnili: Mgr. Rudolf Vallo 

 

Rada školy ZŠ s MŠ Miroslava Bielika, Župkov 18, 966 71 Župkov prijala nasledovné 

uznesenie: 

1. Na základe výsledkov výberového konania rada školy navrhuje obci Župkov, 

zriaďovateľovi ZŠ s MŠ Miroslava Bielika, Župkov 18, 966 71 Župkov v zmysle § 4 

ods. 4 a v súlade s § 3 ods. 2  zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve 

a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov vymenovať Mgr. Rudolfa Valla na miesto riaditeľa ZŠ s MŠ Miroslava 

Bielika. 

2. Ukladá predsedovi rady školy písomne oznámiť uchádzačovi výsledok výberového 

konania v termíne do 10 dní od ukončenia výberového konania. 

Na platné uznesenie výberovej komisie vo veci menovania riaditeľa je potrebný nadpolovičný 

počet hlasov všetkých jej členov. 



Počet prítomných pri hlasovaní: 12 

Za uznesenie:   12 

Proti uzneseniu:   0 

Zdržal sa: 0 

Všetky dokumenty o priebehu volieb sú dostupné v sídle RŠ. 

3. zasadnutie RŠ sa uskutočnilo dňa 28. 06. 2023 

Program: 

1. Privítanie. 

2. Činnosť RZ v školskom roku 2022/2023. 

3. Dlhodobé problémy v 5. ročníku. 

4. Návrhy na počty prijímaných žiakov a návrhy na počty tried. 

5. Informácie o úspešnosti žiakov pri prijímaní na stredné školy. 

6. Návrhy dĺžky prestávok podľa vyhlášky o ZŠ 320/2008. 

7. Pochvaly a výchovné opatrenia. 

8. Návrhy, pripomienky, rôzne. 

9. Záver. 

 

Okrem členov RŠ boli prizvaní: Mgr. Rudolf Vallo – riaditeľ ZŠ s MŠ Miroslava Bielika, p. 

Anna Šipikalová – zástupkyňa riaditeľa pre MŠ ZŠ s MŠ Miroslava Bielika, p. Andrea 

Bieliková- triedna dôverníčka 5. A triedy, Ing. Iveta Miziová- tr. uč. 5. A, p. Jana Števková- 

predsedníčka RZ, Mgr. Marianna Repiská- sociálny pedagóg. 

P. Miziová, p. Števková a p. Repiská písomne ospravedlnili svoju neúčasť na zasadnutí RŠ. 

Uznesenie č. 5/2023  

Rada školy pri ZŠ s MŠ Miroslava Bielika v Župkove schvaľuje za zapisovateľa Ing. Hanu 

Šimpachovú a za overovateľov zápisnice Mgr. Lenku Staňovú a Bc. Luciu Fusatú. 

P. Sitárová informovala prítomných, že nakoľko sa predsedníčka RZ ospravedlnila z účasti, 

tento bod sa presúva na najbližšie zasadnutie RŠ. 

Dlhodobé problémy v 5. ročníku 

Predsedníčka RŠ vyzvala p. riaditeľa školy Mgr. R. Valla, aby informoval prítomných o stave 

v 5. ročníku. Mgr. R. Vallo informoval, že situácia sa mierne zlepšilaNásledne riaditeľ školy 

prečítal správu od triednej učiteľky Ing. Ivety Miziovej, v ktorej zhodnotila celý rok. V správe 

informovala, že zvolávala triedne združenia, uskutočňovali sa ranné kruhy. 

P. Bieliková sa informovala, ako hodnotí ranné kruhy p. Repiská – sociálny pedagóg, nakoľko 

hodnotenie detí nebolo pozitívne a 2x do týždňa to bolo pre nich už veľa. 



Mgr. R. Vallo hodnotí ranné kruhy pozitívne a má predstavu zaviesť ich aj v ostatných triedach, 

myslí si, že nespokojnosť v 5. A triede pominie, keď uvidia, že sa ranné kruhy uskutočňujú aj 

v ostatných triedach.  

P. Sitárová hodnotí ranné kruhy tiež pozitívne, vidí posun vo vzťahoch tých detí, pri ktorých 

problém nie je. Oceňuje Mgr. Gáborovú aj Ing. Miziovú, že uvoľnili niektoré svoje hodiny, aby 

sa im Mgr. Repiská mohla venovať intenzívnejšie. 

P. Bieliková sa informovala, od kedy sa začali intenzívnejšie riešiť problémy v 5. A triede, 

nakoľko na tieto problémy rodičia upozorňovali už v predchádzajúcich rokoch. Mgr. R. Vallo 

odpovedal, že cca. v novembri 2022, boli podané podnety na ÚPSVaR, obce, ktoré následne 

pokutovali rodičov problémových detí. 

P.  Šipikalová podotkla, že ranné kruhy sú veľmi dobré pre deti, ale musia byť pre deti podnetné. 

P.  Šipikal navrhol, aby ranné kruhy robil niekto iný, kto by deti vedel viac zaujať. 

P. Bieliková navrhla, aby sa ranné kruhy robili iným štýlom, ďalej oznámila, že 5. ročník nebol 

vôbec na plaveckom výcviku alebo v Škole v prírode, navrhla, aby sa  uskutočnila napr. Noc 

v škole, kde by žiaci prespali, aj to by prispelo k utuženiu kolektívu. 

Mgr. R. Vallo odpovedal, že od budúceho školského roka plánuje zaviesť vonkajšiu triedu, 

ranné kruhy aj v ostatných triedach, zmenu v oceňovaní žiakov – ocenenia aj pre tých žiakov, 

ktorí nebudú mať vynikajúce školské výsledky, chce zrušiť bodovací systém. Ďalej informoval, 

že by chcel aplikovať spôsob zmeny správania sa žiakov, že za neslušné slovo žiaci budú musieť 

urobiť kliky alebo drepy, ako to robí na svojom krúžku. P. Sitárová odporučila formou aktivít 

oboznamovať zdravé deti s inakosťou. 

Uznesenie č. 6/2023  

Rada školy pri ZŠ s MŠ Miroslava Bielika v Župkove berie na vedomie správu Ing. Ivety 

Miziovej a podnety členov RŠ a prizvaných hostí. 

Návrhy na počty prijímaných žiakov a návrhy na počty tried 

 

Predsedníčka RŠ vyzvala zástupkyňu riaditeľa školy p. A. Šipikalovú, aby informovala 

prítomných o počte detí, ktoré navštevujú MŠ, zápise a novoprijatých detí. 

P. Šipikalová na úvod poďakovala p. riaditeľovi za vzájomnú dohodu a určili si pravidlá 

prijímania nových detí do MŠ, ďalej uviedla, že v šk. r. 2022/2023 navštevuje MŠ 25 detí z 

toho je chlapcov 9, dievčat 16. V máji, od 15.5.-19.5.2023, prebehol zápis do MŠ, prihlásilo sa 

17 detí. Prijali celkovo 10 detí vo veku:  3r: 3 deti, 4r: 3 deti, 5r: 4 deti. 

Neprijali:  2 deti: 3 ročné ( z toho jedno z inej obce), 5 detí: 2 ročné(nespĺňali kritérium - 

dosiahnutý vek 3 rokov do 31.8.2023). Kapacita MŠ je 21 detí k školskému roku 2023/2024 

bude MŠ navštevovať 23 detí. 

P. Sitárová pochválila učiteľky MŠ za šírenie dobrého mena, ktoré robia MŠ, keďže aj rodičia 

detí z okolitých obcí majú záujem o našu MŠ. Následne vyzvala p. riaditeľa Mgr. Valla, aby 

informoval o zápise do ZŠ. 

Mgr. R. Vallo pochválil učiteľky MŠ, ako pripravili deti na zápis a ako vykonávajú výchovno-

vzdelávací proces, ktorého sa aj sám, ako špeciálny pedagóg, zúčastňoval. Ďalej ich ubezpečil, 



že ak bude MŠ potrebovať asistenta, napr. pri výletoch, bude im poskytnutý asistent zo ZŠ (z 

potrebných asistentov 9,75 úväzku je v súčasnosti pridelených finančných prostriedkov len na 

1,2 úväzku asistenta).  

Zápis do ZŠ sa uskutočnil 3.4.2023, zúčastnilo sa ho 27 predškolákov, z toho bolo prijatých 24 

predškolákov, 3 predškoláci majú odklad na základe odborných vyšetrení.  

 

Informácie o úspešnosti žiakov pri prijímaní na stredné školy 

 

Mgr. R. Vallo oznámil, že všetci žiaci 9. ročníka boli prijatí na stredné školy. 

 

Návrhy dĺžky prestávok podľa vyhlášky o ZŠ 320/2008 

 

P. Sitárová sa informovala, či sa dĺžka prestávok nepredĺži na pôvodnú dĺžku, ktorá bola pred 

vypuknutím epidémie. 

Mgr. R. Vallo – dĺžka prestávok bola skrátená najmä kvôli covidu a odvtedy sa to nezmenilo, 

bola tomu prispôsobená aj obedná prestávka. Vyučovacie hodiny sú prispôsobené aj na 

autobusové spoje, aby žiaci nemuseli dlho čakať na spoj, vďaka patrí aj SAD, ktorá tiež tieto 

spoje prispôsobila, dĺžku prestávok budeme riešiť. 

P. Sitárová oznámila prítomných so sťažnosťou od viacerých rodičov, ktorí sa sťažovali, že deti 

už viac nechodia von cez desiatovú prestávku, čo neprospieva psychohygiene. 

Mgr. R. Vallo chcel by to znovu zaviesť, ale je tam problém s dozorom. 

Pochvaly a výchovné opatrenia   

P. Sitárová sa informovala na pochvaly a výchovné opatrenia a zmeny v nich, či už bola udelená 

pokuta za neospravedlnené hodiny. Ďalej sa pýtala, či tí žiaci, ktorí narúšajú výchovno- 

vzdelávací proces, sú aj vylúčení z vyučovacej hodiny.  

Mgr. R. Vallo – chcel by zmeniť celkovo hodnotenie žiakov, navrhuje zrušiť body a chce, aby 

hodnotenie bolo viac v kompetencii triedneho učiteľa, aby aj tí žiaci, ktorí nedosahujú 

vynikajúce učebné výsledky boli ocenení. Zaviedol oceňovanie absolventských prác aj 

finančnou odmenou a od budúceho školského roka plánuje zaviesť aj prítomnosť rodičov pri 

prezentácií týchto prác. Vylúčenie žiaka z výchovno-vzdelávacieho procesu je v plnej 

kompetencii vyučujúceho, ako to vyhodnotí. Za 15 neospravedlnených hodín sa zasiela 

oznámenie na obce, ktoré majú povinnosť udeliť pokutu.  

Návrhy, pripomienky, rôzne 

P. Bieliková – niektorí žiaci z 5. ročníka zostali dosť demotivovaní, keď zistili, že neboli 

zverejnené fotografie všetkých žiakov pri prezentovaní ich ročníkových prác, v ostatných 

ročníkoch boli zverejnení všetci žiaci.  

Mgr. R. Vallo – nevedel o tom.... 



P. Sitárová – na prvom rodičovskom združení si spolu rodičia a deti navrhli pravidlá, ktoré mali 

byť aj zverejnené na stene, doteraz sa tak nestalo. 

Mgr. R. Vallo – sám to navrhnutie pravidiel inicioval, je to v plnej kompetencii triedneho 

učiteľa. 

iných ročníkoch majú podobný problém s Geografiou, že v písomkách boli otázky, ktoré 

v učebnici ani v poznámkach deti nenašli. 

Mgr. R. Vallo – toto je téma pre plenárne RZ, resp. to riešiť individuálne. 

Návrhy, pripomienky, rôzne 

P. Bieliková – niektorí žiaci z 5. ročníka zostali dosť demotivovaní, keď zistili, že neboli 

zverejnené fotografie všetkých žiakov pri prezentovaní ich ročníkových prác, v ostatných 

ročníkoch boli zverejnení všetci žiaci.  

Mgr. R. Vallo – nevedel o tom.... 

P. Sitárová – na prvom rodičovskom združení si spolu rodičia a deti navrhli pravidlá, ktoré mali 

byť aj zverejnené na stene, doteraz sa tak nestalo. 

Mgr. R. Vallo – sám to navrhnutie pravidiel inicioval, je to v plnej kompetencii triedneho 

učiteľa. 

 

4. zasadnutie RŠ sa uskutočnilo dňa 12. 10. 2023 

Prítomní členovia: p. Lenka Sitárová – predsedníčka, p. Jozef Belan, Bc. Lucia Fusatá, Mgr. 

Mária Repiská, Ing. Hana Šimpachová, p. Rastislav Šipikal, Ing. Peter Repiský 

Neprítomní a ospravedlnení členovia: Ing. Monika Melišová, Ing. Rudolf Repiský, Mgr. 

Lenka Staňová, Mgr. Eva Valentová  

Pozvaní hostia: Mgr. Rudolf Vallo – riaditeľ ZŠ s MŠ Miroslava Bielika, Župkov, Jana 

Števková  - predsedníčka RZ  

• Privítanie 

Na úvod p. Lenka Sitárová – predsedníčka RŠ všetkých prítomných privítala. Informovala, že 

dňa 20. 09. 2023 sa v MŠ v rámci RZ konali verejné voľby pre člentvo do RŠ, nakoľko dieťa 

p. Eriky Tabernausovej už nenavštevuje MŠ ZŠ s MŠ MB v Župkove. Vo verejnom hlasovaní 

bol zvolený p. Peter Repiský, zápisnica je dostupná k nahliadnutiu u p. Šipikalovej, zást. pre 

MŠ. Týmto p. Sitárová oficiálne privítala nového člena – zástupcu rodičov pre MŠ, Ing. Petra 

Repiského. Informovala o neprítomných a ospravedlnených členoch a skonštatovala, že RŠ je 

uznášaniaschopná a oboznámila ich  s programom zasadnutia. 

 



Program: 

• Privítanie. 

• Činnosť rodičovského združenia v školskom roku 2022/2023. 

• Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach. 

• Plánované činnosti v ZŠ a MŠ. 

• Kontrola uznesení. 

• Návrhy, pripomienky, rôzne. 

• Záver. 

 

P. Števková- predsedníčka RZ informovala o činnosti, príjmoch a výdavkoch RZ za šk. rok 

22/23. Rada školy pri ZŠ s MŠ Miroslava Bielika v Župkove vzala na vedomie správu p. Jany 

Števkovej. 

Mgr. R.Vallo stručne informoval prítomných o výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok 

2022/2023.  

Rada školy pri ZŠ s MŠ Miroslava Bielika v Župkove vzala na vedomie Správu o výchovno-

vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2022/2023. 

Bc. L. Fusatá  a Mgr. L. Staňová informovali prítomných s plánovanými aktivitami  v ZŠ s MŠ 

MB do decembra 2023. 

Kontrola uznesení: 

Uznesenie č. 6/2023 – vyjadrania riaditeľa školy k problémom v 5. ročníku, toho času v 6. 

ročníku, podnety p. Bielikovej- tr. dôverníčky, bod: Dlhodobé problémy v 5. ročníku.– ako sa 

situácia doriešila. 

Mgr. R.Vallo – klíma v triede je zlepšená, nie sú tam výrazné problémy, správanie 

problémového žiaka je v kľude a každé jeho problémové správanie je sankcionované. V každej 

triede sú zavedené povinné ranné kruhy realizované triednymi učiteľmi. 

 

Záver: Zo zasadnutí sú vyhotovené zápisnice, doplnené prezenčnými listinami. 

Hospodárenie RŠ: 

Výdavky RŠ sú minimálne a sú zabezpečované z prostriedkov ZŠ s MŠ MB. 

 

 

V Župkove 12. 2. 2024      Lenka Sitárová 

          predsedníčka RŠ 



 

  

 


